
westland

Rondvraag voor de commissie Ruimte van 5 februari 2019

In 2017 is het nieuwe gemeentehuis van Westland geopend ("één gemeentehuis op twéé locaties"). 
Sinds die tijd staat het gemeentehuis als een stralend baken in Naaldwijk.

Het is D66 Westland en een flink aantal inwoners die wij hebben gesproken, opgevallen dat het 
gemeentehuis er heel vaak wel enorm stralend bijstaat dankzij de vele lampen die de hele avond en 
nacht branden.

Ongetwijfeld gaat het om energiezuinige LED-verlichting en wordt de stroom opgewekt met wind- of 
zonne-energie, maar toch leeft bij de bevolking het beeld dat er aardig wat stroom wordt verkwist op 
tijden dat er niemand in het gemeentehuis is. Een enkel lampje bij nooduitgangen of als beveiliging 
tegen inbraak valt nog te begrijpen, maar een enorme lichtbak aan de Verdilaan en de Laan van de 
Glazen Stad is toch te veel van het goede.

Het zou toch niet moeilijk moeten zijn om na kantoortijd of na afloop van de vergadering de lichten 
uit te doen. In de raadzaal zit een lichtschakelaar en het zou gek zijn als andere ruimten in het 
gemeentehuis die niet zouden hebben.

Het bovenstaande leidt tot de volgende vragen:

1. Welke reden is er om in de twee gebouwen van het gemeentehuis de hele avond en nacht alle 
lampen voluit te laten branden?

2. Is het college het met D66 Westland eens dat al die brandende lampen nu niet echt het beeld 
schetsen van een energiezuinige gemeente?

3. Op welke termijn zorgt het college ervoor dat de verlichting van het gemeentehuis 's nachts niet 
meer op volle sterkte brandt?
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